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IVN Alphen aan den Rijn 
e-mail: secretarisivnalphenaandenrijn@ivn.nl 

website: www.ivn.nl/alphenaandenrijn    

 

 

Algemene Ledenvergadering IVN Alphen aan den Rijn 8 mei 
2024  

 

Deelnemers: E. Goedhals (meelopend in Bestuur), G. Bonninga, I. Roeland, H. Koelemij, A. 

van Ruiten, C. Dierdorp, D. Warmerdam, W. Warmerdam (beoogd Bestuurder) , S. van 

Wagendonk, K. Langejan, R. de Rijk, J. Bouwhuis, N. Spreij, K. Vreeswijk, I. Spreijer, A-I. 

Weterings, M. Eilers, F.J Japenga (penningmeester), G. de Geert (voorzitter). 

 

Afmeldingen: P. van der Werken, L. Leeuwenburg, E. Warmerdam, L. Hoogendoorn, L. 

Beekhuis, A.i Broeksma, I. Brugmans, C. Nieuwland 

 

Notulen 

 

1. Opening en mededelingen 

 

De voorzitter opent de vergadering. De opkomst van leden valt tegen op deze ALV. Dit kan 

komen omdat het morgen Hemelvaartsdag is en ook nog voorjaarsvakantie. 

 

Wiepke Warmerdam is gevraagd om het verslag te maken. Ze maakt geen deel uit van het 

bestuur. Erica Goedhals heeft interesse getoond om in het bestuur te komen. Zij zal als 

aspirant bestuurslid mee gaan draaien in het bestuur. 

 

Corry Nieuwland en Antoon Zonneveld zijn aan het begin van het jaar gestopt met hun 

bestuursfunctie. Irma Brugsmans heeft bij de najaars ALV in 2023 al decharge gekregen van 

haar bestuursfunctie, maar is nog wel actief op allerlei gebied binnen de vereniging. Als 

gevolg hiervan bestaat het bestuur op dit moment uit een voorzitter en penningmeester. 

 

Sinds december 2023 is het team ontvangst van het bezoekerscentrum gestart. Het draait 

goed en er zijn ook nieuwe vrijwilligers aangesloten. Elke woensdag, zaterdag en zondag is 

het bezoekerscentrum open. 

 

De fladderaars bestaan 40 jaar. Wethouder R.Breeuwsma heeft het feest luister bijgezet. Er 

is van de gemeente een check geschonken van 200 euro. De dag zelf was erg geslaagd met 

veel kinderen en ouders. 

 

Gerard Been en Willemijn van Maanen stoppen met de Nature Explorers op 15 juni. Er 

hebben zich 2 leden gemeld die het over willen nemen. Binnenkort heeft de voorzitter een 

overleg met ze. 

 

Aan de Randerburgerweg in Boskoop is een oude kwekerij omgevormd tot een natuurgebied 
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met heel veel nieuw geplante bomen. Volgende week donderdag zullen de wethouders van 

Bodegraven en Alphen aan de Rijn het aangelegde bos openen. Wim Dieho heeft met zijn 

werkgroep hier heel veel werk verzet. 

 

Binnen de werkgroep IVN-info staat het onderdeel van de kramen op een laag pitje. Dat 

komt omdat er op dit moment weinig vrijwilligers zijn om de kramen te bemensen. Bij de 

bibliotheek zijn kraampjes bemensent (bv door Gerda Bonninga en Miep Munnikhof). En 

Hans van Dam is heel actief in Boskoop. 

 

Bij een landelijk overleg IVN blijken klachten over de IVN website binnen te komen. De  

indeling en vormgeving van de IVN website en de mogelijkheid om op eigen afdeling te 

komen/blijven worden als hinderlijk ervaren. De klachten zijn neergelegd bij het landelijke 

bestuur. De hoop bestaat dat er spoedig verbeteringen komen. 

 

De jubileumcommissie is een aantal keer bijeen geweest. Gerda Bonninga geeft een 

toelichting. Gebleken is dat de activiteiten per 1975 zijn gestart. Daarom zal het jubileum 

gevierd worden in 2025. Er komen drie grote bijeenkomsten, samen met het BC de 

Veenweiden te weten: 

 

1. Dat zijn de nieuwjaarswandeling in 2025. Er komt een film (is al gemaakt). Er komt 

een speciale Bont Allerlei met herinneringen. Gerda doet een oproep wie 

herinneringen heeft deze op te sturen voor de speciale editie.  

2. Vrijwilligersdag in mei met fietstochten, workshops en de opening van een 

fototentoonstelling. 

3. Een kerstmarkt rondom de BC de Veenweiden. De kinderboerderij zal hier ook in 

participeren.  

 

Alle werkgroepen krijgen aandacht in het jubileumjaar. Het bestuur heeft een mooi budget 

beschikbaar gesteld. Daarnaast zal ook gekeken worden of sponsoren nog een bijdrage 

willen leveren. Hiervoor worden door de aanwezigen nog suggesties gedaan. In de 

jubileumcommissie zitten Gert de Geert, Gerda Bonninga, Anne-Isabel Weterings, Claudia 

Wenker en Nelle Spreij. 

 

2. Notulen Algemene Ledenvergadering 6 december 2023 

 

De notulen staan op de website. Er zijn geen tekstuele en inhoudelijke opmerkingen op het 

verslag. Daarmee wordt het verslag - met dankzegging aan Irma Brugmans - vastgesteld. 

 

Er is een vraag vanuit de aanwezigen of de stukken ook per post gestuurd kunnen worden. 

Niet iedereen heeft de beschikking over een computer. Daarop komt - ook vanuit de zaal -het 

aanbod om de stukken uit te printen en in de brievenbus te stoppen. Dit wordt in dank 

aanvaard. 

 

3. Jaarverslag 2023 

 

Dit jaar misten we onze secretaris om een mooi verslag te maken. Het format is gebruikt 

door de voorzitter en penningmeester om een verslag te maken met inbreng van alle 

werkgroepen. Heel succesvol was de fotoworkshop van de natuurkiekers, het bestuur is trots 
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op de werkgroep vrijwillig landschapsbeheer die met de knieën in de modder heeft gestaan 

om de bomen in het nieuwe natuurgebied in Boskoop te planten. Een groot succes was ook 

de natuurgidsenopleiding. Veel nieuwe ideeën komen uit deze groep, ze hebben een hoog 

kennisniveau en zijn erg actief. 

 

Het verslag wordt goedgekeurd door de vergadering. 

 

4. Bespreken financieel jaarverslag 2023 

 

De voorzitter en penningmeester hebben getekend. Het  financieel jaarverslag is besproken 

in het bestuur en besproken met de kascontrolecommissie. 

 

De balans en de ANBI zijn gelijk. 

 

De balans: conform besluitvorming is 1100 euro toegevoegd aan het eigen vermogen. De 

penningmeester geeft een toelichting op de rest van de balans. 

 

De staat van baten en lasten worden toegelicht. Er zijn geen grote verschillen. Het bestuur 

heeft het gehad over de drukkosten van Bont Allerlei. Er wordt niet getornd aan Bont Allerlei. 

Er is 1500 euro over in het jaar 2023. Alle contractuele verplichtingen worden getoond. 

 

Het bestuur stelt voor ten aanzien van de 1500 euro om: 

 

- 400 euro aan de jeugdgroepen te geven. Hun jaar loopt langs de schooljaren en niet de 

kalenderjaren. 

- 4% wordt toegekend aan het eigen vermogen. 

- het overgebleven geld zal worden toegevoegd aan het budget van de jubileumcommissie. 

 

5. Verslag kascommissie 

 

Het woord wordt gegeven aan Dick Warmerdam als vertegenwoordiger van de 

kascontrolecommissie. Samen met Walter van der Voort zijn de boeken gecontroleerd. De 

kascontrolecommissie heeft de penningmeester goed doorgezaagd en die kon overal 

antwoord op geven. 

 

De kascontrolecommissie stelt aan ALV voor om het bestuur decharge te geven. De ALV 

stemt daarmee in, inclusief het voorstel van het bestuur om de 1500 euro te verdelen. 

 

6. Benoemen kascontrolecommissie 

 

Van Walter van de Vorst is afscheid genomen, omdat hij zijn periode van 2 jaar heeft vol 

gemaakt. Dick Warmerdam zal nu de eerste in de kascontrolecommissie zijn, samen met 

Piet van Tol. Joost van Beek is het reserve kascontrole lid. 

 

Anne-Isabel biedt aan om op de reservelijst te staan voor de kascontrolecommissie. Dit 

wordt in dank aanvaard. 

 

7. Rooster van aftreden/benoemen bestuursleden 
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a. decharge verlenen van aftredende bestuursleden 

Corry Nieuwland is in januari gestopt en Antoon Zonneveld in maart 2024 (vanwege 

gezondheidsredenen). De ALV verleent deze bestuursleden decharge. 

 

b. benoemen nieuwe bestuursleden 

Wiepke Warmerdam is voorgedragen door het bestuur als algemeen bestuurslid. De ALV 

stemt in met de voordracht. 

 

Het bestuur zal in oktober/november, aan de hand van de ledenlijst, mensen gaan 

benaderen om te bezien of ze vrijwilligerswerk willen gaan doen. Omdat de voorzitter over 2 

jaar aftreedt en de penningmeester niet veel later, moet tijdig gezocht worden naar 

opvolgers; onder andere in het bestuur. Daarnaast wordt ook nog een secretaris gezocht. 

 

8. Rondvraag 

 

Sylvia van Wagendonk geeft aan dat ze de ervaring bij andere verenigingen heeft dat 

erkenning van vergrijzing in een vereniging helpt. En het helpt ook dat als er jonge leden 

komen. Dat trekt andere jonge mensen aan. Dit principe heeft binnen IVN goed gewerkt bij 

bv de nieuwe gidsenopleiding, want daar was de gemiddelde leeftijd rond de 47 jaar. In de 

bibliotheek was ook een jong mens die vrijwilliger is geworden. Ook de jeugd uit de 

Fladderaars gaan door naar de vlinders als begeleider. Ze komen later terug. Dus de tip 

wordt door IVN toegepast. 

 

Een aanwezig IVN-lid is tevens vertegenwoordiger van de “Stichting Help Anders”. Zij zijn 

onze buren. Hij biedt aan om te helpen met kennis delen of bv bij de communicatie op de 

sociale media. Het bestuur dankt voor het aanbod en is blij dat we kennis hebben gemaakt. 

 

Vanuit de zaal wordt applaus gevraagd voor Corry Dierdorp. Door de haar persoonlijke 

benadering is het IVN Alphen de grootste afdeling van IVN Zuid Holland. 

 

Jan Bouwhuis vraagt zich af waar het bord van de sponsors staat? Vroeger stond het bij de 

fietsenstalling en het is ineens verdwenen. Dat stoort hem. Het zijn de sponsors die 

betrokken waren bij de totstandkoming van de Vlinder. Het is jammer dat dit zomaar weg is. 

Gert zal navragen bij het bestuur van de BC waar het bord gebleven is. 

 

Niets meer aan de orde zijnde, wordt de vergadering gesloten. 

 

Na de pauze is een presentatie van Niek van ’t Wout. De beleidsmedewerker van de 

gemeente Alphen verantwoordelijk voor het groenbeleid. 

 

 

 


